
 

PROTOKÓŁ 

z II Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Rzeczyca 

z dnia 20 maja 2024 roku 

 

Ad. 1) II Nadzwyczajna Sesja Rady Gminy Rzeczyca odbyła się w budynku Urzędu Gminy  

w Rzeczycy i rozpoczęła się o godzinie 10.00 

Przewodnicząca Rady Gminy Aneta Podlasek stwierdzając w chwili rozpoczęcia sesji 

obecność 15 radnych i kworum zdolne do podejmowania prawomocnych uchwał otworzyła 

obrady II Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Rzeczyca.  

Powitała przybyłe na sesję władze Gminy Rzeczyca z Wójtem Gminy Panem Markiem 

Kaźmierczykiem na czele, Zastępcę Wójta – Iwonę Łuszcz-Krawczyk, Skarbnika Gminy – 

Renatę Szulc, radnych, sołtysów, kierowników jednostek gminnych, przedstawiciela prasy.  

Listy obecności: radnych, sołtysów oraz kierowników stanowią załączniki nr 1-3 do 

protokołu.   

 

Ad.2) W tym miejscu Przewodnicząca Rady poinformowała, że w dniu 16 maja 2024r. 

wpłynął wniosek Wójta Gminy Rzeczyca o zwołanie nadzwyczajnej sesji Rady Gminy. 

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy wystąpiła z zapytaniem, czy są uwagi do porządku 

obrad, który radni otrzymali wraz z materiałami na sesję.   

Uwag ani wniosków nie zgłoszono, a zatem porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie Sesji, stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad LXVII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Rzeczyca  

z dnia 24 kwietnia 2024r. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad I Sesji Rady Gminy Rzeczyca z dnia 07 maja 2024r. 

5. Powołanie imiennych składów osobowych Komisji Rady Gminy Rzeczyca: 

a) Ustalenie liczby członków komisji; 

b) Podjęcie uchwały w sprawie powołania imiennych składów osobowych 

Komisji Rady Gminy Rzeczyca. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przewodniczących i wiceprzewodniczących 

stałych Komisji Rady Gminy Rzeczyca.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie wynagradzania i zasad wypłaty diet radnym Rady 

Gminy Rzeczyca. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Rzeczyca. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie prawa 

użytkowania wieczystego nieruchomości gruntowych oznaczonych numerami 

ewidencyjnymi działek 105/9 i 106/4 obręb Jeziorzec, gmina Rzeczyca, do gminnego 

zasobu nieruchomości Gminy Rzeczyca. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie prawa 

użytkowania wieczystego wraz z prawem własności części składowych gruntu 

nieruchomości gruntowych   oznaczonych numerami ewidencyjnymi działek 122/2, 

103/3, 104/3, 105/10 obręb Jeziorzec, gmina Rzeczyca,  do gminnego zasobu 

nieruchomości Gminy Rzeczyca. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie prawa własności 

nieruchomości gruntowej oznaczonej numerem ewidencyjnym działki 141/3 obręb 



Roszkowa Wola Kolonia, gmina Rzeczyca wraz z prawem własności naniesień, do 

gminnego zasobu nieruchomości Gminy Rzeczyca. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków 

Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów  

w istniejącej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej KZN Reymontowski sp. z o.o.  

z siedzibą w Ozorkowie. 

13. Przedstawienie Raportu o stanie Gminy Rzeczyca za 2023 rok. 

14. Zamknięcie obrad II Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Rzeczyca.  

 

Ad. 3) Radni do protokołu z obrad LXVII Nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Rzeczyca  

z dnia 24 kwietnia 2024r. uwag nie wnieśli, wobec powyższego Przewodnicząca Rady Gminy 

stwierdziła, że protokół został przyjęty. 

 

Ad. 4) Radni do protokołu z obrad I sesji Rady Gminy Rzeczyca z dnia 07 maja 2024r. uwag 

nie wnieśli, wobec powyższego Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że protokół został 

przyjęty.  

 

Ad. 5) Kolejny punkt sesji dotyczył powołania imiennych składów osobowych stałych 

komisji Rady Gminy Rzeczyca. 

a) Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie propozycji dotyczących liczby 

członków stałych komisji. Osobiście zgłosiła wniosek, aby każda komisja składała się z 5 

członków. Więcej wniosków nie zgłoszono, wobec czego poddała pod głosowanie wniosek, 

aby stałe komisje składały się z 5 członków. 

Przedstawiony wniosek został przyjęty jednogłośnie – 15 głosami „za”. 

Następnie Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłaszanie kandydatur do składów osobowych 

stałych komisji Rady Gminy Rzeczyca. 

 

 Radny Jarosław Chaber zgłosił do Komisji Rewizyjnej następujących kandydatów: 

Jana Stańczyka, Piotra Kępę, Tomasza Madeja, Milenę Szopa oraz swoją osobę. 

Więcej kandydatur nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady zapytała poszczególnych kandydatów czy wyrażają zgodę na pracę  

w Komisji Rewizyjnej. Każdy z kandydatów wyraził zgodę na pracę w komisji. Następnie 

Przewodnicząca Rady odczytując imiennie zapytała czy radni są „za”, „przeciw” lub 

„wstrzymują się od głosu” za poszczególnymi kandydatami do składu Komisji Rewizyjnej: 

- za kandydaturą radnego Jana Stańczyka  było 14 radnych; 

- za kandydaturą radnego Piotra Kępa  było 14 radnych; 

- za kandydaturą radnego Jarosława Chabra  było14 radnych; 

- za kandydaturą radnego Tomasza Madeja  było14 radnych; 

- za kandydaturą radnej Mileny Szopa było 14 radnych. 

 

 Radna Barbara Maciejewska zgłosiła do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

następujących kandydatów: 

Piotra Kępę, Mariannę Ejsak, Ireneusza Witkowskiego, Urszulę Mrowińską oraz własną 

osobę. 

Więcej kandydatur nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady zapytała poszczególnych kandydatów czy wyrażają zgodę na pracę  

w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Każdy z kandydatów wyraził zgodę na pracę  

w komisji. Następnie Przewodnicząca Rady odczytując imiennie zapytała czy radni są „za”, 



„przeciw” lub „wstrzymują się od głosu” za poszczególnymi kandydatami do składu Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji: 

- za kandydaturą radnego Piotra Kępa było 14 radnych; 

- za kandydaturą radnej Marianny Ejsak było 14 radnych; 

- za kandydaturą radnego Ireneusza Witkowskiego było 14 radnych; 

- za kandydaturą radnej  Urszuli Mrowińskiej było 14 radnych; 

 - za kandydaturą radnej  Barbary Maciejewskiej było 14 radnych. 

 

 Radna Elżbieta Bąk zgłosiła do Komisji Finansów Publicznych następujących 

kandydatów: 

Jacka Sobczaka, Marcina Rosłańca, Mariannę Ejsak, Jarosława Chabra oraz własną osobę.  

Więcej kandydatur nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady zapytała poszczególnych kandydatów czy wyrażają zgodę na pracę  

w Komisji Finansów Publicznych. Każdy z kandydatów wyraził zgodę na pracę w komisji. 

Następnie Przewodnicząca Rady odczytując imiennie zapytała czy radni są „za”, „przeciw” 

lub „wstrzymują się od głosu” za poszczególnymi kandydatami do składu Komisji Finansów 

Publicznych: 

- za kandydaturą radnego Jacka Sobczaka było 14 radnych; 

- za kandydaturą radnego Marcina Rosłańca było 14 radnych; 

- za kandydaturą radnej Marianny Ejsak było 14 radnych; 

- za kandydaturą radnej Elżbiety Bąk było 14 radnych; 

- za kandydaturą radnego Jarosława Chabra było 14 radnych. 

 

 Radny Jacek Sobczak zgłosił do Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska następujących 

kandydatów: 

Elżbietę Bąk, Barbarę Maciejewską, Ireneusza Witkowskiego, Izabelę Karkowską oraz własną 

osobę. 

Więcej kandydatur nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady zapytała poszczególnych kandydatów czy wyrażają zgodę na pracę  

w Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska. Każdy z kandydatów wyraził zgodę na pracę  

w komisji. Następnie Przewodnicząca Rady odczytując imiennie zapytała czy radni są „za”, 

„przeciw” lub „wstrzymują się od głosu” za poszczególnymi kandydatami do składu Komisji 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska: 

- za kandydaturą radnej Elżbiety Bąk było 14 radnych; 

- za kandydaturą radnej Barbary Maciejewskiej było 14 radnych; 

- za kandydaturą radnego Ireneusza Witkowskiego było 14 radnych; 

- za kandydaturą radnej Izabeli Karkowskiej było 14 radnych; 

- za kandydaturą radnego Jacka Sobczaka było 14 radnych; 

 

 Radny Jan Stańczyk zgłosił do Komisji Oświaty i Spraw Socjalnych następujących 

kandydatów: 

Grzegorza Perka, Tomasza Madeja, Urszulę Mrowińską, Milenę Szopa oraz własną osobę. 

Więcej kandydatur nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady zapytała poszczególnych kandydatów czy wyrażają zgodę na pracę  

w Komisji Oświaty i Spraw Socjalnych. Każdy z kandydatów wyraził zgodę na pracę  

w komisji. Następnie Przewodnicząca Rady odczytując imiennie zapytała czy radni są „za”, 

„przeciw” lub „wstrzymują się od głosu” za poszczególnymi kandydatami do składu Komisji 

Oświaty i Spraw Socjalnych: 

- za kandydaturą radnego Grzegorza Perka było 14 radnych; 



- za kandydaturą radnego Tomasza Madeja było 14 radnych; 

- za kandydaturą radnego Jana Stańczyka było 14 radnych; 

- za kandydaturą radnej Urszuli Mrowińskiej było 14 radnych; 

- za kandydaturą radnej Mileny Szopa było 14 radnych. 

 

b) W punkcie tym Przewodnicząca Rady odczytała uchwałę Nr II/3/2024 Rady Gminy 

Rzeczyca w sprawie powołania imiennych składów osobowych Komisji Rady Gminy 

Rzeczyca. Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik 4 do protokołu. 

 

W miejscu tym Przewodnicząca Rady ogłosiła 10 min przerwy na ukonstytuowanie się 

poszczególnych komisji. Po przewie obrady wznowiono. 

 

Ad. 6) Kolejny punkt obrad dotyczył wyboru przewodniczących i wiceprzewodniczących 

stałych Komisji Rady Gminy Rzeczyca.  

Z uwagi na powołane wcześniej imienne składy osobowe stałych komisji Rady Gminy 

Rzeczyca Przewodnicząca odczytała projekt uchwały w sprawie wyboru przewodniczących  

i wiceprzewodniczących stałych Komisji Rady Gminy Rzeczyca, którzy ukonstytuowali się  

w trakcie przerwy oraz zarządziła głosowanie. 

 W chwili głosowania na sali obrad obecnych było 15 radnych. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie – 15 głosami „za”. Uchwała nr II/4/2024 w sprawie wyboru 

przewodniczących i wiceprzewodniczących stałych Komisji Rady Gminy Rzeczyca i imienny 

wykaz głosowania stanowią załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Ad. 7) Następnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie wynagradzania 

i zasad wypłaty diet radnym Rady Gminy Rzeczyca.  

 Radny Jan Stańczyk zapytał u kogo radni mogą się zwolnić z części obrad. Pani Wójt 

odpowiedział, że tak jak do tej pory u Przewodniczącej Rady oraz wyjaśniła różnice między 

zwolnieniem się z sesji a nieobecnością na niej. 

Wobec braku innych uwag i zapytań Przewodnicząca Rady odczytała projekt powyższej 

uchwały i zarządziła głosowanie.  

 W chwili głosowania na sali obrad obecnych było 15 radnych. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie – 15 głosami „za”. Uchwała nr II/5/2024 w sprawie wynagradzania  

i zasad wypłaty diet radnym Rady Gminy Rzeczyca i imienny wykaz głosowania stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad. 8) W punkcie tym rozpatrywany był projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia 

Wójta Gminy Rzeczyca. 

 Radny Jan Stańczyk wyraził swoje spostrzeżenie, że praca Pana Wójta wiąże się 

nienormowanym czasem, często weekendowym. Zaproponowane zatem wynagrodzenie jest 

adekwatne do wykonywanej przez Pana Wójta pracy. 

 Wobec braku uwag i zapytań Przewodnicząca Rady odczytała projekt powyższej 

uchwały i zarządziła głosowanie.  

 W chwili głosowania na sali obrad obecnych było 15 radnych. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie – 15 głosami „za”. Uchwała nr II/6/2024 w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Wójta Gminy Rzeczyca i imienny wykaz z głosowania stanowią załącznik nr 

7 do protokołu. 

W miejscu tym Pan Wójt podziękował radnym za przyjęcie powyższej uchwały. 

 



Ad. 9) Kolejny punkt porządku obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na odpłatne nabycie prawa użytkowania wieczystego nieruchomości gruntowych 

oznaczonych numerami ewidencyjnymi działek 105/9 i 106/4 obręb Jeziorzec, gmina 

Rzeczyca, do gminnego zasobu nieruchomości Gminy Rzeczyca. 

 Projekt uchwały oraz dwóch kolejnych  przedstawił Pan Wójt. 

 Wobec braku uwag i zapytań Przewodnicząca Rady odczytała projekt powyższej 

uchwały i zarządziła głosowanie.  

 W chwili głosowania na sali obrad obecnych było 15 radnych. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”. Uchwała nr II/7/2024 w sprawie wyrażenia zgody na 

odpłatne nabycie prawa użytkowania wieczystego nieruchomości gruntowych oznaczonych 

numerami ewidencyjnymi działek 105/9 i 106/4 obręb Jeziorzec, gmina Rzeczyca, do 

gminnego zasobu nieruchomości Gminy Rzeczyca i imienny wykaz głosowania stanowią 

załącznik nr 8 do protokołu.  

 

Ad. 10) Następny punkt porządku obrad dotyczył projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na nieodpłatne nabycie prawa użytkowania wieczystego wraz z prawem własności 

części składowych gruntu nieruchomości gruntowych oznaczonych numerami ewidencyjnymi 

działek 122/2, 103/3, 104/3, 105/10 obręb Jeziorzec, gmina Rzeczyca,  do gminnego zasobu 

nieruchomości Gminy Rzeczyca. 

 Wobec braku uwag i zapytań Przewodnicząca Rady odczytała projekt powyższej 

uchwały i zarządziła głosowanie.  

 W chwili głosowania na sali obrad obecnych było 15 radnych. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”. Uchwała nr II/8/2024 w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne nabycie prawa użytkowania wieczystego wraz z prawem własności części 

składowych gruntu nieruchomości gruntowych oznaczonych numerami ewidencyjnymi 

działek 122/2, 103/3, 104/3, 105/10 obręb Jeziorzec, gmina Rzeczyca,  do gminnego zasobu 

nieruchomości Gminy Rzeczyca i imienny wykaz głosowania stanowią załącznik nr 9 do 

protokołu.  

 

Ad. 11) W punkcie tym rozpatrywany był projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

odpłatne nabycie prawa własności nieruchomości gruntowej oznaczonej numerem 

ewidencyjnym działki 141/3 obręb Roszkowa Wola Kolonia, gmina Rzeczyca wraz z prawem 

własności naniesień, do gminnego zasobu nieruchomości Gminy Rzeczyca. 

 Wobec braku uwag i zapytań Przewodnicząca Rady odczytała projekt powyższej 

uchwały i zarządziła głosowanie.  

 W chwili głosowania na sali obrad obecnych było 15 radnych. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”. Uchwała nr II/9/2024 w sprawie wyrażenia zgody na 

odpłatne nabycie prawa własności nieruchomości gruntowej oznaczonej numerem 

ewidencyjnym działki 141/3 obręb Roszkowa Wola Kolonia, gmina Rzeczyca wraz z prawem 

własności naniesień, do gminnego zasobu nieruchomości Gminy Rzeczyca i imienny wykaz 

głosowania stanowią załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 12) Kolejny punkt porządku obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia 

wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na 

sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej KZN 

Reymontowski sp. z o.o. z siedzibą w Ozorkowie. 



Projekt uchwały przedstawił Pan Wójt. 

 Radny Jan Stańczyk zwrócił uwagę na zapis projektu uchwały w §1 ust. 2 w kwestii 

dotyczącej budowy  budynku mieszkalnego wielorodzinnego.  

W miejscu tym Pan Wójt poprosił o 10 min przerwy w celu wyjaśnienia uwagi z  prezesem 

spółki KZN Reymontowski sp. z o. o. Po przerwie obrady wznowiono. 

Pan Wójt podziękował za trafne spostrzeżenie i poprosił Przewodniczącą Rady o dodanie 

zapisu w §1 ust. 2 o następującej treści: „… budowie lub rozbudowie, przebudowie  

i nadbudowie budynku mieszkalnego wielorodzinnego…”. 

Wobec braku innych  uwag i zapytań Przewodnicząca Rady odczytała projekt powyższej 

uchwały i zarządziła głosowanie.  

 W chwili głosowania na sali obrad obecnych było 15 radnych. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”. Uchwała nr II/10/2024 w sprawie zatwierdzenia 

wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na 

sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej KZN 

Reymontowski sp. z o.o. z siedzibą w Ozorkowie i imienny wykaz głosowania stanowią 

załącznik nr 11 do protokołu.  

 

Ad. 13) W punkcie tym Pan Wójt  przedstawił zebranym Raport o stanie Gminy Rzeczyca za 

2023 rok. Jednocześnie poinformował zebranych, że debata nad raportem odbędzie się na 

kolejnej sesji. 

Ad. 14) W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy 

podziękowała wszystkim za udział w sesji Rady Gminy. Po czym dokonała zamknięcia II 

Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Rzeczyca. Sesja zakończyła się o godz. 12.45 

 

Szczegółowy przebieg obrad zarejestrowany jest na nośniku cyfrowym i stanowi integralną 

część protokołu. 

 

Protokołowała:     Przewodnicząca Rady Gminy 

    Edyta Kobacka              Aneta Podlasek 

 

 

 

 


